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2019-02-27 
Äldre- och socialtjänstavdelningen 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

S:t Eriksgatan 117, uppgång C, plan 4 

Box 45075 

104 30 Stockholm 

Växel 08-508 09 000 

stockholm.se 

 

Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

 

Närvarande ledamöter  
Gustav Rehnby, IFS – Intresseföreningen för personer 

med schizofreni och liknande psykoser, Steg För Steg/CS 

(HSO) - ordförande 

 

Louise Lindström, Förbundet för Delaktighet, 

Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen – vice ordförande 

 

Erik Edlund, FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna 

med utvecklingsstörning (HSO) 

 

Gunilla Jarehult, Neuroförbundet Stockholm (HSO) 

 

Kirsi Leijonmarck, Reumatikerföreningen Stockholm 

(HSO) 

 

Monicka Zachari, SRF – Synskadades riksförbund 

Stockholms stad  

 

Ej närvarande 
Rådet var fulltaligt. 

 

I tjänsten närvarande 

Linus Olsson, biträdande avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

Gunnar Björing, VFU-student 

Anna Löfvall, administratör, punkt 5 
 

 

 

 

Tidpunkt 

2019-02-27, möte 2/2019, kl. 15.00-16.30 
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Plats 

S:t Eriksgatan 117, rum Observatorielunden 
 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 

 

 
 

 

Protokollet justerat  

 

Datum …………….  Datum……………. 

 

 

…………………….  …………………… 

Gustav Rehnby   Erik Edlund 

justerat via mail  justerat via mail 

 

 

 

§ 1 

Ordförande öppnar mötet 
Rådets ordförande Gustav Rehnby öppnar mötet och 

hälsar deltagarna välkomna.  

  

§ 2 

Val av justerare 

Erik valdes att justera mötets protokoll.  

 

§ 3 

Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

 

 

 

§ 4 

Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes. 
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Monicka reserverade sig eftersom hennes läsplatta varit 

trasig och hon inte kunnat läsa protokollet. 

 

§ 5 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

Linus Olsson gick igenom föredragningslistan till 

stadsdelsnämndens sammanträde den 7 mars.  

 

Rådet önskar yttra sig om följande punkter: 

 

4. Vinterunderhåll i Observatorielunden 

Parken är svårtillgänglig. Särskilt vintertid. För att i 

görligaste mån öka graden av tillgänglighet bör i första 

hand ramper sandas. Därnäst trappor.  

 

6. Revidering av rutin för projektbidrag till ideella 

föreningar    

Rådet önskar en redovisning av de föreningar som erhåller 

föreningsbidrag under år 2019. Rådet vill understryka 

vikten av att rutinerna för bidrag även omfattar krav på 

tillgänglighetsanpassning. 

 

9. Revidering av stadsdelsnämndens delegationsordning 

Serviceförvaltningen har uppmärksammat att det finns 

behov av att stadsdelsnämnderna ger handläggare vid 

servicenämndens kontaktcenter delegation att biträda 

nämnderna i ärenden inom äldreomsorg och omsorg om 

personer med funktionsnedsättning. I 

stadsdelsnämndernas delegationsordningar saknas dock 

bestämmelser som reglerar handläggarnas 

beslutsbefogenheter i dessa frågor.  
 

Rådet ser det som angeläget att kontaktcentret tillförs den 

kompetens som behövs för att kunna ge adekvat 

vägledning.  

 

 

 

10. Boendeplan för bostäder med särskild service för 

personer med funktionsnedsättning enligt SoL och LSS 

2019-2023 
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Rådet undrar över hur förvaltningarna gått till väga vid 

behovsbedömningen. Rådet undrar även över att 

Norrmalm inte har identifierat något behov av ytkrävande 

bostäder under perioden 2019 till 2023.  

 

§ 6  

Synpunkter på remisser 
Rådet har enats om att samtliga ledamöter i rådet ska 

erhålla samtliga remisser som inkommer till 

förvaltningen. Därefter väljer rådet gemensamt ut de 

remisser man vill lämna synpunkter på.  

 

§ 7 

Rådets verksamhet 

Rådet önskar att stadens funktionshindersombudsman Pia 

Ehnhage inbjuds till något av vårens sammanträden. 

Rådet önskar även få information om de 

tillgänglighetsskapande åtgärder som genomförts på Sankt 

Eriksgatan 117 sedan förvaltningen flyttade in i november 

2017. 

 

§ 8 

Information om verksamhetsfrågor 

a) Förnyad upphandling av insatser för barn, ungdomar 

och deras familjer – familjeenhetens öppenvård – 

planeras. Beslut vid stadsdelsnämnden sammanträde den 

25 april.  

 

b) Uppstart av servicebostad (LSS) på Nina Einhorns gata 

i Hagastaden. Den har 12 lägenheter samt en lokal för 

gemenskap och personal. Det är den andra av tre 

planerade servicebostäder i Hagastaden som nu har 

öppnat. Den återstående servicebostaden har planerad 

inflyttning runt årsskiftet 2021/2022. En gruppbostad med 

6 platser har planerad inflyttning kvartal 1 2020.  

 

Idag ansvarar varje stadsdelsnämnd för att tillräckligt med 

bostäder med särskild service planeras inom 

stadsdelsområdet. Rådet kan se ett behov av att staden tar 

ett övergripande ansvar för sådan planering. 

 

§ 9 
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Övriga frågor 

a) Kontaktcentra  

Kontaktcenter Funktionsnedsättning nås via telefon: 08-

508 11 508 eller e-post: 

kc.funktionsnedsattning@stockholm.se 

 

Kontaktcenter Äldre direkt 08-80 65 65 

 

b) Informationsfolder om funktionshinderrådet  

Sekreteraren mejlar det tidigare rådets broschyr till 

ledamöterna.  

 

c) Årshjul  

Rådet önskar få ta del av förvaltningens så kallade årshjul, 

för att på detta vis kunna få en överblick av 

verksamhetens viktigaste processer. 

 

d) Tillgänglig rvc (toalett för rörelsehindrade)  

I den toalett som finns vid receptionen finns krokar på hög 

nivå, men saknas på lägre nivå.  

 

e) Insyns-app även för Android 

Idag blir Androida mobiler allt vanligare. Det finns en app 

för insyn anpassad för iPhon, men en sådan saknas för 

Android. Rådet vill uppmärksamma ansvariga i staden på 

detta behov.  

 

f.) Rådet undrar om nämndens informationssida i kommer 

finns kvar. Frågan ställs till informationsansvarig på 

förvaltningen.  

 

§ 10 

Möteslokalernas och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 
Monickas läsplatta har varit trasig och först vid detta 

sammanträde erhåller hon en ny sådan. Det har inneburit 

att hon inte kunnat sätta sig in i underlagen till 

sammanträdet.  

 

§ 11 

Mötets avslutande - Nästa möte 

mailto:kc.funktionsnedsattning@stockholm.se


 

 

 

 Protokoll 

Sida 6 (6)  

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa 

möte är onsdag den 17 april kl. 15.00-16.30, med rådets 

förmöte kl. 14.30. Vid detta sammanträde deltar 

stadsdelsnämndens ordförande samt stadsdelsdirektör.  

 


